
  

Zápis 
 

Z 10. zasedání Akademického senátu VŠCHT konaného dne 22.11. 2005 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 16 
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání: 
 
1. Projednání stížnosti doc. Linharta 
2. Různé 
 
Ad 1. 
Stížnost doc. Linharta se týká se plošného nasazení programu Landesk a průběhu výměny 
termostatických ventilů. Stížnost je adresována panu rektorovi a doc. Linhart jí předal také 
předsedovi AS s žádostí o její projednání. 
 Předseda Akademického senátu seznámil přítomné v úvodu projednávání 
s vytvořením komise, sestavené ze zástupců všech fakult a výpočetního centra. Komise 
v současnosti projednává problematiku nasazení programu Landesk a vytvoření takových 
alternativních konfigurací zmíněného programu, které budou tvořit potřebnou ochranu 
počítačů i sítě VŠCHT a zároveň budou uživateli akceptovatelné a nebudou bránit nebo 
ohrožovat  činnost specializovaných počítačových systémů, pro které se bude muset například 
připravit jiná ochrana. Výpočetní centrum vypracuje srozumitelný přehled funkcí a návod na 
užívání programu Landesk a uveřejní ho na webových stránkách školy. 
 Pan rektor seznámil AS se stanoviskem vedení školy k dopisu doc. Linharta. Ing. 
Kavalcová (referát kontroly) byla pověřena  vypracováním stanoviska k této kauze, zejména 
k průběhu výběrového řízení. Ve zprávě kterou pan rektor přečetl, uvádí, že neshledala žádná 
pochybení. 
Stížnost týkající se pozdního zahájení topné sezony objasňoval pan rektor spolu s pror. 
Sýkorou. Zadavatelům zřejmě nelze nic závažného (zejména co se týče časového průběhu) 
vytknout, postupovalo se v souladu se zákonem, kdy prakticky všechny kroky (jedná se o 
prostředky poskytované na tyto akce ministerstvem) je nutno předávat ministerstvu ke 
schválení. Doba trvání prací na výměně ventilů - 3 měsíce - byla navržena projektantem a 
byla součástí podmínek ve výběrovém řízení. Odvolání jednoho z účastníků způsobilo 
zákonné odložení podpisu smlouvy s vítězem veřejné soutěže. Na výtky členů senátu, že by 
měli (a nejenom oni) o podobných akcích vědět dopředu, přislíbil pan rektor nápravu. 
 
Ad 2. 
 2.1. Předseda AS seznámil přítomné, že následující den dopoledne předá Petici proti 
novele vysokoškolského zákona i s podpisovými archy Senátu parlamentu ČR. 
 2.2. Pan rektor byl přítomen udílení cen Ministryně školství. Cenu získal student 
VŠCHT Ing. Macháček .Jeho školitelem je  doc.Ing.Hulínský,CSc. a doc.RNDr. Gedeon Ph.D. 
z Ústavu skla a keramiky VŠCHT Praha. 
 2.3. Pan rektor informoval o letošní inventarizaci, která bude specifická zavedením 
nálepek s čárovým kódem na všechny inventarizované předměty. 
 2.4. Pror. Labík oznámil, že koeficient  prospěchového stipendia  se zvyšuje na 3. 
 2.5 Doc.Gedeon spolu s výborem pro VaV by uvítal, kdyby byla k předkládaným 
dokumentům dodána i důvodová zpráva. Chybí zpětná vazba. 
 2.6. Dále byla diskutována záležitost řádů výběrových řízení. Původně měly být tyto  
řády na programu dnešního jednání, ale vzhledem k tomu, že tyto rozsáhlé materiály byly 



  

dodány později, než ve lhůtě stanovené jednacím řádem a řadě nejasností, bylo jejich 
projednávání odloženo. Na toto téma proběhla na zasedání velmi široká diskuze, ve které byla 
zmíněna řada problematických bodů, ze kterých je možno jmenovat:  
a) není jasné, jak je to s právem fakult v pracovně-právních vztazích a řešením v 
navrhovaných řádech 
b) neexistují opravné prostředky na rozhodnutí rektora 
c) formulace některých ustanovení nejsou dostatečně jasné 
d) některé části jsou psány nesrozumitelně 
e) z dotazníků není jasné, co se má a co musí vyplňovat (připomínky k novým dotazníkům se 
mají posílat Ing. Bártové na Personální odbor). 
f) diskutována byla otázka, proč nejsou místa vedoucích pracovníků celoškolských 
(rektorátních) pracovišť obsazována na dobu určitou. Pan rektor vyjádřil názor, že na dobu 
neurčitou je to z důvodu větší jistoty těchto zaměstnanců a vzhledem k tomu, že tato místa 
jsou obsazována jmenováním, může tyto vedoucí kdykoli odvolat. 
 
 
 2.7. Předseda AS oznámil, že prostředky na podporu činnosti AS budou použity 
k nákupu flashdisku pro každého člena AS pro potřebu manipulace s materiály k projednávání. 
 
 
 
 
 

Příští  zasedání AS VŠCHT se koná  6.12.2005 od 14 hod. ve velké zasedací síni 
rektorátu 

Zapsala: M. Špicarová                                                                        Za správnost: M.Březina 


